

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: NATIONAL ALUMINIUM INDUSTRIAL Date: 25-03-2024 02:36:06 PM Subject: Company's opinion on the aforementioned auditor's report</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الوطنية لصناعات الالمنيوم التاريخ: 25-03-2024 02:36:06 PM الموضوع: رأي الشركة حول تقرير مدقق الحسابات</p>
<p>Kindly be informed that our opinion regarding our Auditor's report Messrs.' Arab Professionals as follows:-</p>	<p>نود اعلامكم برأينا حول تقرير مدقق حسابات الشركة السادة Arab Professionals كما يلي:-</p>
<p>Type of Report: Qualified</p>	<p>نوع التقرير: تحفظ</p>
<p>Company's opinion:</p>	<p>رأي الشركة:</p>
<p><b>Date: 25/03/2024</b> <b>Number :34/2024</b> <b>Gentlemen / Securities Commission Disclosure Department</b></p> <p><b>Subject: Reservation on depreciation and receivables for fiscal year 2023 Greetings</b></p> <p>In reference to the above subject and the disclosure instructions, please note that the independent auditor has made a reservation on 1. Consumption item due to the decrease in the work of all machines and factory production as a result of the sharp decline in export sales and local sales. The Board of Directors decided to consume 75% of the permissible percentage. 2. Receivables item, noting that there are cases pending before the competent courts to follow up their collection. We hope that we have clarified the reason for the auditor's reservation on the depreciation item in the financial statements and the receivables item for the fiscal year 2023, and if we are asked for any clarification, we will provide it to you directly</p> <p>accept the highest respect General Manager Hashem Ibrahim Al Haj Hasan</p>	<p>التاريخ: 2024/03/25 الرقم: 2024/34</p> <p>السادة / هيئة الاوراق المالية المحترمين دائرة الإفصاح المحترمين الموضوع: التحفظ على بند الاستهلاكات وبند الذمم المدينة للسنة المالية 2023 تحية طيبة وبعد</p> <p>إشارة إلى الموضوع أعلاه وإلى تعليمات الإفصاح يرجى العلم بأن مدقق الحسابات المستقل قد تحفظ على 1. بند الإستهلاكات وذلك بسبب انخفاض عمل جميع الماكينات والآت المصنع الانتاجيه نتيجة الهبوط الحاد في مبيعات التصدير والمبيعات المحلية . فقد قرر مجلس ادارة استهلاك 75% من النسبة المسموح بها . 2. بند الذمم المدينة علما انه يوجد قضايا منظورة لدى المحاكم المختصة لمتابعة تحصيلها.</p> <p>نأمل بأن نكون وضحنا سبب تحفظ المدقق على بند الاستهلاكات في البيانات المالية وبند الذمم المدينة للعام المالي 2023 وفي حال طلب منا أي توضيح سنوافيكم به مباشرة.</p> <p>واقبلوا فائق الإحترام المدير العام هاشم ابراهيم الحاج حسن</p>
<p>Date of auditor's report: 25-03-2024</p>	<p>تاريخ تقرير المدقق: 2024-03-25</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة</p>



User Name: Thaer Samir Abdalrahim Alakhras

Thaer Samir Abdalrahim Alakhras اسم المستخدم: